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ورزش

جزئیات حادثه مرگبار برای دوچرخه سوار نوجوان

خســـرو قمری، رئیس فدراسیون دوچرخه سواری درباره مرگ مغزی مهیار فرزانه ملی پوش نوجوان دوچرخه سواری عنوان کرد: 

»مهیار فرزانه شنبه ساعت ۹ صبح در شهر یزد بدون هماهنگی با هیات دوچرخه سواری استان در خیابان ها به تمرین رفته که 

متاســـفانه یک راننده از عقب با دوچرخه فرزانه برخورد کرده اســـت. فرزانه از ناحیه گردن قطع نخاع می شود و نهایتا خانواده او 

رضایت می دهند که اعضای بدن او را اهدا کنند. فرزانه از دوچرخه سواران مستعد طرح استعدادیابی بود که متاسفانه او را در 

سن پایین از دست دادیم. امیدوارم رکابزنان ما با هماهنگی هیات های استانی تمرین های خود را دنبال کنند تا حوادث را کاهش 

دهند. فرزانه با وسایل ایمنی کامل در حال تمرین بود که متاسفانه یک راننده از مسیر خود منحرف شده و با دوچرخه او تصادف 

کرده است. در تمام دنیا طبیعت دوچرخه سواری با حوادث عجین شده است و رکابزن باید برای حوادث آمادگی داشته باشد. 

معمولا دوچرخه سواران با تجهیزات کامل رکاب می زنند. حوادث جاده ای برای رکابزنان بستگی به فرهنگ رانندگی مردم کشور 

ما نیز دارد که البته فقط مختص ایران نیست و چنین حوادثی در تمام دنیا رخ می دهد.«

کمیته المپیک: فعلا از حقوق خبری نیست!

از چندی پیـــش وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک در ســـتاد عالی بازی هـــای المپیک تصمیم به پرداخت حقوق ماهیانه 

پنج میلیون تومانی به ورزشکاران المپیکی گرفت. تصمیم بر این بود که هر ورزشکاری در هر زمانی سهمیه کسب می کند، 

به اندازه یک سال این حقوق را دریافت کند که مجموع آن 60 میلیون تومان بود. 30 میلیون تومان از این حقوق ها هم قبل 

از نوروز ۹۹ به حساب ورزشکاران المپیکی ازسوی وزارت ورزش واریز شد. اما تعویق یک ساله المپیک توکیو این سوال را در 

ذهن همه به وجود آورد که حقوق پنج میلیونی تصویب شده برای یک سال دیگر تمدید می شود و آیا المپین ها تا زمان اعزام 

120 میلیـــون دریافت می کنند یا خیر. دیروز رئیس کمیته ملی المپیک اعلام کرد به دلیل محدودیت های مالی موجود، 

پرداخت این حقوق دیگر تمدید نمی شود و فقط زمان پرداخت قسط دوم 30 میلیونی مشخص نیست. حتی ممکن است 

30 میلیون بعدی در ماه های ابتدایی ســـال 1400 به دست ورزشـــکاران برسد. با این حساب به نظر می رسد ورزشکاران 

ایرانی از تعویق المپیک توکیو حداقل از نظر مالی ضرر کردند و فعلا خبری از حقوق نیست!

بارسلونا امید زیادی داشت تا در تابستان پیش رو نیمار را به 

ترکیب خود برگرداند. ســـتاره برزیلی پس از سه سال حضور 

در پاری سن ژرمن خواهان بازگشت به نوکمپ است اما وقایع 

اخیر باعث شـــده احتمال این جابه جایی پرسروصدا و البته 

گران قیمت کم شود. نیمار روزهای خوبی را در بارسا داشت اما 

ناگهان تصمیم گرفت به پیشنهاد 222میلیون یورویی مالکان 

قطری تیم فرانسوی پاســـخ مثبت داده و عنوان گران ترین 

بازیکن تاریخ را تصاحب کند. پروژه چند صدمیلیون یورویی 

پاریسی ها برای تبدیل شدن به یکی از غول های فوتبال اروپا 

و فتح لیگ قهرمانان تاکنون ناموفق بوده و آنها با وجود خرید 

ستاره های بزرگی چون نیمار، کاوانی، امباپه و دی ماریا تنها 

به یکه تازی در لیگ فرانســـه بسنده کرده اند و توفیقی برابر 

بزرگان اروپا به دست نیاورده اند. این یکی از مهم ترین دلایلی 

است که نیمار دیگر  انگیزه زیادی برای ماندن در پاریس ندارد 

و می خواهد دوباره به جمع آبی و اناری ها برگردد.

 

       جانشینان ناموفق

با وجود اینکه ســـتاره برزیلی بـــا جدایی ناگهانی اش بین 

هواداران محبوبیت خود را از دســـت داد اما هنوز هم میان 

بازیکنان کنونی و سابق باشگاه طرفدار دارد و نفراتی چون 

یوردی کرویف، کارلوس پویول، ژاوی، اینیستا و البته لیونل 

مسی امیدوارند او را دوباره در نوکمپ ببینند. آنها معتقدند 

نیمار یکی از ستاره های فعلی دنیای فوتبال است و در چنین 

وضعیتی که تیم در اوج نیســـت و فرازونشیب زیادی دارد، 

حضور چنین بازیکنی می تواند بسیاری از مشکلات را حل 

کند. حتی با وجود اینکه او با رفتنش از تیم قلب هواداران را 

شکست اما باید در نظر داشت که بارسا پس از او نتوانست 

جانشین مناسبی برایش پیدا کند و چند خرید گران قیمت 

آنها ازجمله کوتینیو، عثمان دمبله و آنتون گریزمان هریک 

به دلایلی در این تیم ناموفق بوده اند. 

با قدرتی که مســـی در بارسلونا دارد می تواند نقش مهمی 

در این انتقال داشـــته باشـــد. نظر او مسلما برای روسای 

باشگاه بسیار مهم اســـت و او به تازگی در پاسخ به سوالی 

درباره احتمال بازگشت نیمار گفته بود: »او یکی از بهترین 

بازیکنان جهان اســـت و دوســـت دارم دوباره با او همبازی 

شوم.« وقتی ستاره ای همچون مسی به صورت واضح برای 

بازگشت این مهاجم برزیلی چراغ سبز نشان می دهد مسلما 

باید منتظر این اتفاق در نقل وانتقالات باشیم. البته نیمار 

در ابتدای این فصل هم تلاش زیادی کرد تا پروژه بازگشت 

خود را نهایی کند اما روابط نه چندان خوب دو باشگاه و البته 

مشکلات مالی بارسا باعث شد این جابه جایی یک سال به 

تاخیر بیفتد؛ اتفاقی که با توجه به شرایط اخیر شاید دوباره 

به تعویق افتاده و این انتقال بازهم نهایی نشود. 

       تضمین بردن انتخابات

جوســـیپ ماریا بارتومئو، رئیس بارسلونا بازگرداندن نیمار را 

برگ برنده خود برای انتخابات پیش روی ریاست این باشگاه 

می داند. این انتخابات زودهنگام که قرار بود درسال 2020 

برگزار شود احتمالا به دلیل شیوع کرونا به تعویق افتاده و در 

زمان مقرر خود انجام نخواهد شد. بارتومئو به خوبی می داند 

که خرید نیمار تا حد زیادی برای یک دوره چهارساله دیگر او 

را در سمت خود ابقا می کند و البته شرایط رختکن تیم را بهتر 

خواهد کرد؛ چراکه پیکه، ســـوارز و مسی از دوستان نزدیک 

این ستاره برزیلی هستند و بارتومئو می تواند بزرگان تیمش 

را به خود نزدیک کند. بااین حال مشـــکل اساسی در تامین 

بودجه برای این خرید است. طبق قوانین فیفا بازیکنان پس از 

سه سال حضور در باشگاه می توانند درخواست جدایی بدهند 

و همین موضوع باعث می شود قیمت نیمار به 164میلیون 

یورو کاهش پیدا کند اما با شرایطی که باشگاه های فوتبال 

پیدا کرده اند و بحران مالی اخیر ناشی از کرونا، تامین همین 

پول نیز بسیار مشکل و تا حدی غیرممکن خواهد بود. جدا 

از این مساله، دستمزد خود نیمار نیز می تواند مشکل تازه ای 

برای آبی و اناری ها ایجاد کند. او ســـالی 70میلیون یورو از 

پاری ســـن ژرمن حقوق می گیرد و درصورت امضای قرارداد 

چهارساله با بارسا، خرید او مجموعا 500میلیون یورو خرج 

روی دســـت این تیم اسپانیایی می گذارد که از توان باشگاه 

خارج است.  نیمار اگر می خواهد دوباره پیراهن کاتالان ها 

را به تن کند باید دســـتمزدش را تا حد قابل توجهی کاهش 

دهد و امیدوار باشـــد که بارتومئـــو بتواند بودجه خرید او را 

تامین کند. از سوی دیگر بارسا تصمیم دارد در ازای بخشی 

از مبلـــغ این جابه جایی چند بازیکن خود ازجمله کوتینیو، 

راکیتیچ، سمدو، ساموئل اومتیتی و حتی شاید گریزمان را 

وارد معامله کند تا پول نقد کمتری بپردازد که البته تمام این 

اتفاقات بستگی به مذاکرات دو باشگاه و نرمش پاریسی ها 

درقبال پیشنهادهای بارسلونا دارد. 

بارســـا همزمان با این پـــروژه به دنبال یک خرید مهم دیگر 

هـــم افتاده و لئوتارو مارتینز، پدیـــده آرژانتینی اینتر را نیز 

به عنوان گزینه جانشینی سوارز در خط حمله زیرنظر دارد. 

در سوی مقابل پاری سن ژرمن نیز مذاکراتی را برای تمدید 

قرارداد نیمار آغاز کرده تا با پیشنهادی نجومی، ستاره اش 

را از جدایـــی منصرف کند. بااین حـــال باید دید در مهلت 

نقل وانتقالات پیش رو کدام سناریو محقق خواهد شد. 

مشکلاتستارهبرزیلی
بـرایحضـوردربارســـا

پروژهپردردسر
بازگشتنیمار

سنندج، میزبان کشتی جام باشگاه های جهان

فدراسیون کشتی با میزبانی شهر سنندج برای برگزاری هفتمین دوره جام 

باشگاه های کشتی فرنگی جهان موافقت کرد. طی هفته های اخیر برخی 

استان ها آمادگی خود را برای میزبانی از هفتمین دوره مسابقات جام باشگاه های 

جهان اعلام کردند که بعد از مذاکرات صورت گرفته میان رئیس سازمان لیگ و 

استاندار کردستان، نام شهر سنندج به عنوان گزینه اصلی مطرح شد. با توجه 

به اعلام آمادگی رسمی ازسوی اداره کل ورزش و جوانان استان کردستان، 

فدراسیون کشتی نیز با بررسی تمامی جوانب موافقت خود را با میزبانی شهر 

سنندج از هفتمین دوره مسابقات کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان اعلام 

کرد. قرار است به زودی تفاهمنامه برگزاری این مسابقات با حضور نمایندگان 

فدراسیون کشتی و استاندار کردستان به امضا برسد.

تغییر زمان هندبال انتخابی المپیک

فدراسیون جهانی هندبال تاریخ برگزاری دوباره مسابقات انتخابی المپیک 

سال آینده را تایید کرده است. 6 مسابقه انتخابی )3 رویداد برای زنان و 3 رویداد 

برای مردان( قرار است بین ماه های مارس و آوریل برگزار شود. درمجموع 12 

تیم زنان برای کسب 6 سهمیه در رویدادهای اسپانیا، مجارستان و مونته نگرو 

رقابت می کنند. این سه کشور میزبان رقابت های دور مقدماتی در روزهای 1۹ تا 

21 مارس )2۹ اسفند تا اول فروردین( خواهند بود. با توجه به تعویق بازی های 

المپیک توکیو، فدراسیون جهانی هندبال هم تاریخ های برنامه ریزی شده را 

تایید کرده است. در بخش مردان هم مسابقات در کشورهای فرانسه، آلمان و 

نروژ طی روزهای 12 تا 14 مارس 2021 )22 تا 24 اسفند( برگزار می شود.

اوجاقی: ووشو تا شهریور اردو ندارد

حسین اوجاقی، سرمربی تیم ملی ووشو در گفت وگو با تسنیم درخصوص تعویق 

مسابقات ووشوی قهرمانی آسیا اظهار داشت: »واقعیت این است که در حال 

حاضر همه دنیا درگیر ویروس کرونا است و حتی المپیک به عنوان بزرگ ترین 

رویداد ورزشی دنیا به دلیل این بیماری با تعویق یک ساله مواجه شد. در ووشو 

نیز در حال حاضر مسابقات جوانان جهان در مراکش و مسابقات جام جهانی 

در استرالیا عقب افتاده و مسابقات دانشجویان جهان نیز تا اطلاع ثانوی تعطیل 

شده است. درخصوص مسابقات قهرمانی آسیا نیز تا امروز )یکشنبه( خبری نبود 

که نهایتا این مسابقات که قرار بود در هند برگزار شود نیز به تعویق افتاد و طبق 

اعلام جدید قرار است در اوایل سال 2021 برگزار شود.« سرمربی تیم ملی ووشو 

درخصوص شروع تمرینات تیم ملی گفت: »شروع تمرینات ما نیز مانند سایر 

رشته ها منوط به نظر و مجوز ستاد مبارزه با کرونای وزارت ورزش و جوانان است. 

برای حضور در مسابقاتی مانند قهرمانی آسیا و جام جهانی حدود 3 یا 4 ماه اردو 

نیاز خواهیم داشت. اگر مسابقات آسیایی بهمن ماه برگزار شود ما از اوایل آبان ماه 

کار خود را آغاز می کنیم و برای جام جهانی نیز از شهریورماه تمرینات را شروع 

خواهیم کرد. با این شرایط شهریورماه هیچ اردویی نخواهیم داشت و تنها با بچه ها 

ارتباط خواهیم داشت تا شرایط بدنی خود را حفظ کنند تا اردوها آغاز شود.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

خیز لیورپول برای خرید امباپه

طبق ادعای یک نشریه فرانسوی، باشگاه لیورپول رویای به خدمت گرفتن کیلیان 

امباپه، ستاره فرانسوی تیم فوتبال پاری سن ژرمن را دارد و در این راستا تلاش های 

خود را آغاز کرده اســـت.  براســـاس گزارش نشریه »Le10Sport«، یورگن کلوپ، 

ســـرمربی آلمانی سرخپوشان مرسی ساید با پدر امباپه 21ساله تماس گرفته و از 

علاقه اش برای پیوستن این بازیکن به لیورپول سخن گفته است.  گفته می شود 

رئال مادرید نسبت به خدمت گرفتن سادیو مانه از لیورپول علاقه مند است، بنابراین 

لیورپولی ها از حالا به فکر جایگزینی برای مهاجم سنگالی خود هستند و درصورت 

جدایی او از سرخپوشـــان مرسی ساید، ســـراغ به خدمت گرفتن کیلیان امباپه در 

لیورپول خواهند رفت. باشگاه لیورپول از پولی که در ازای فروش مهاجم سنگالی 

خود به دســـت خواهد آورد که رقمی حـــدود 150میلیون پوند خواهد بود، برای 

خرید امباپه 21ساله از PSG استفاده خواهد کرد.  مدیران باشگاه لیورپول البته 

برای به خدمت گرفتن امباپه باید بودجه قابل توجهی را کنار بگذارند اما امیدوارند 

در راه جذب این بازیکن، اسپانسر جدیدشان یعنی کمپانی تولید پوشاک ورزشی 

»نایکی« که قرار است البسه این باشگاه را از فصل آینده تامین کند، کمک شان کند. 

کاستا: کونته در رئال دوام نمی آورد

دیگو کاستا، مهاجم اتلتیکومادرید که در قرنطینه به سر می برد در یک مصاحبه 

درباره آنتونیو کونته، شناخت رونالدو نازاریو و تیم ملی برزیل صحبت کرد. مهاجم 

اتلتیکومادرید گفت: »من پیش از آن لیونل مســـی و کریستیانو رونالدو را دیده 

بودم اما زمانی که نخســـتین بار رونالدو نازاریو را دیدم، حس متفاوتی داشـــتم. 

تحسین و اشتیاق را احساس می کردم. همه چیز خاص بود.« 

کاســـتا در ادامه به کونته اشـــاره کرد و گفت: »من و او بیرون از زمین مشکلاتی 

داشتیم اما درحقیقت کونته سرمربی خوبی است. بااین حال به عنوان یک مربی 

باید بتوانید تغییراتی در نحوه تمرینات ایجاد کنید. او سرمربی بدگمانی است. 

اگر در رئال مادرید بود حتی یک فصل هم دوام نمی آورد.«  مهاجم اتلتیکو درباره 

حضورش در تیم ملی برزیل اظهار کرد: »من یک امتیاز داشتم. توانستم به رویایم 

برسم، برای برزیل بازی کنم و همچنین پیراهن تیم بزرگ دیگری همچون اسپانیا 

را بر تن کنم . نخستین کسانی که از من انتقاد کردند رسانه های برزیلی بودند. 

زمانی که من به تیم ملی دعوت شدم همه می پرسیدند کاستا کیست. حضورم 

در تیم ملی اسپانیا ممکن بود و آن را پذیرفتم.« 

ایموبیله: اینزاگی شبیه کلوپ است

چیرو ایموبیله که این فصل در 26 بازی ســـری A موفق شـــده 27 گل برای 

لاتزیو به ثمر برساند؛ از سرمربی 44ساله اش که این تیم را در فصل جاری به 

یکی از اصلی ترین مدعیان قهرمانی تبدیل کرده، تمجید و او را به یورگن کلوپ 

تشـــبیه کرد.  مهاجم ایتالیایی لاتزیو گفت: »به نظر من با توجه به  انگیزه ای 

که سیمونه اینزاگی به بازیکنانش می دهد، او از این حیث شبیه یورگن کلوپ 

اســـت. او یک ســـرمربی کامل اروپایی است و کسی است که از کار با او حس 

خیلی خوبی دارم.«  وی همچنین درباره اتفاقی که در اوایل فصل رخ داد که 

پس از گلزنی به پارما، در همان بازی به خاطر تعویض شـــدنش به این تصمیم 

اینزاگی با عصبانیت واکنش نشـــان داد و به همین خاطر برای بازی بعدی با 

اینتر از ترکیب اصلی کنار گذاشـــته شد، اظهار داشت: »آن واکنش به خاطر 

ناراحتی ام بود که البته واکنش اشتباهی بود. می دانم که سیمونه مرا بخشید 

اما نباید چنین واکنشـــی مقابل هواداران نشان می دادم. اینزاگی آن اتفاق را 

به خوبی مدیریت کرد و نیمکت نشینی من در بازی با اینتر هم تصمیم درستی 

بود. در آن مقطع ما با هم زیاد صحبت کردیم و درنهایت مساله حل شد.« 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهتلویزیونرئالمادریدبامدیرعاملباشگاه

پرس: من مقصر جدایی رائول و کاسیاس نیستم

مدیرعامل باشگاه رئال مادرید این 

روز ها به دلایل مختلف تحت فشار است 

و شاید در رسانه  ها بهتر از تلویزیون 

اختصاصی باشگاه که با سرمایه خود 

او به راه افتاده برای صحبت کردن جایی پیدا نکرده است. فلورنتینو پرس، البته 

پاسخگوی سوالاتی بود که بسیاری از هواداران رئال مادرید مدت هاست در 

انتظار جواب دادن به آنها هستند. متن این مصاحبه را در ادامه می خوانید.

 

موضوعبازسازیبرنابئوبهکجارسیدهوآیاصحتداردکهیک

استادیومدیگردرانتظاررئالمادریداست؟ 

اینها دو پروژه جدا از هم هستند، اجرای برنابئو بسیار قدیمی است و بالاخره 

دشمن شماره یک این پروژه شریک اجرایی ما در این اتفاق بزرگ و ملی شد؛ 

شهرداری مادرید قبول کرد شریک 50درصدی این اتفاق باشد. ازطرفی، یک 

استادیوم دیگر در انتظار رئال مادرید است، شایعات زیاد است، اما احتمال دارد 

نام استادیوم دیگر دی استفانو باشد.

موضوعمهمیکهاینروزهابهخاطرآنتحتفشارید،چیست؟

تحت فشار نیستم، کسی که مرتکب اشتباهی نشده، از چیزی هراسی ندارد. 

درواقع برای من موضوع مهم انجام درست کار هاست. از طرف هیات امنا چندبار 

در هفته هم حضوری و هم آنلاین موردسوال قرار می گیرم و این طبیعی است. 

درمورد تعطیلی لالیگا؛ این یک مشکل مشترک است و من هم مثل سایر مدیران 

منتظر تعیین تکلیف هستم.

درواقعمیخواهیدبگوییدپرونده۳برجمادریدبستهشدهاست؟

این یک پرونده شخصی است و به خود رئال مادرید ربطی ندارد، در گذشته ربط 

داشت، اما اکنون ماجرا این است که من به زودی آن را حل می کنم. زمین  هایی که 

برج  ها در آن ساخته شده، بعد از عقد قرارداد با من به عنوان پیمانکار به زمین  های 

عمومی واگذار شده و این مشکل من نیست. از طرفی من در دوره  های مختلف 

سود حاصل از این مراکز خرید و اجاره طبقات را به باشگاه تزریق کردم و اکنون 

هیچ توقعی از باشگاه ندارم.

آیاهنوزهمرویایخریدنیماررادارید؟

برای مذاکره با او همچنان تلاش می کنیم، چراکه نه؟ نیمار هنوز هم بازیکن 

خوبی است و می تواند احیا شود. همزمان با او، درحال مذاکره با وکیل چهار 

بازیکن بزرگ دنیا هستیم، البته احتمال دارد دو یا سه بازیکن خوب خود را از 

دست بدهیم.

لابدیکیازآنهاسرخیوراموساست.

من اسم نمی آورم، بازیکن بزرگی مثل راموس خودش تصمیم گیرنده است، اما 

بدون مشورت با او کاری نخواهیم کرد.

آیانمیتوانگفتراموسبهسرنوشترائولوکاسیاسدچار

خواهدشد؟

سرنوشت؟ نمی دانم سرنوشت آنها را من نمی نویسم. من مقصر جدایی رائول 

و کاسیاس از رئال مادرید نیستم، از شما بعید است خوب می دانید که من تنها 

تصمیم گیرنده باشگاه نیستم و بدون اجازه هیات مدیره و هیات امنا کاری نمی کنم.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

  گفت وگو

با اینكه اكثر كسب وكارهای جامعه با نظر ستاد مبارزه با كرونا 

فعالیت خود را از سر گرفته اند، اما همچنان مجوز فعالیت 

باشگاه های ورزشی و همچنین رقابت های حرفه ای ورزش صادر 

نشده و حتی اماكن ورزشی برای فعالیت انفرادی ورزشكاران نیز 

بازگشایی نشده است. هرچند در این روزها حرف وحدیث های 

زیادی درخصوص زمان تقریبی شروع مجدد رقابت ها وجود 

دارد و خیلی از تیم ها که در لیگ های مختلف شرایط قهرمانی 

دارند، اصرار دارند که بازی ها در زمان مناسب از سر گرفته شود و 

مخالف تعطیلی کامل لیگ ها آن هم بدون اعلام نتیجه هستند. 

درخصوص این موارد و همچنین نگاه دانشگاه آزاد اسلامی که 

یکی از بزرگ ترین باشگاه داران کشور نیز است با رادین روحانی، 

مدیر تیم های ورزشی این باشگاه دقایقی هم کلام شدیم که 

ماحصل آن را در ادامه می خوانید.

از این روزهای کرونایی در ورزش دانشگاه آزاد بگویید.
ما به عنوان امور اجرایی باشگاه بیشتر با کادرفنی تیم ها در ارتباط 

هستیم و چون فعلا حکم به تعطیلی کامل بازی های لیگ 

صادر نشده به صورت جدی پیگیر آمادگی جسمانی بازیکنان 

و تمرینات شان هستیم. ظاهرا بازیکنان زیرنظر مربیان خود از 

طریق ویدئوکال تمرین می کنند و توانسته اند خودشان را روی فرم 

ایده آل نگه دارند تا آینده ورزش و لیگ های مختلف مشخص شود.

ظاهرا دل نگرانی هایی هم در این زمینه داشتید.
خب ما در ابتدا نگران رشته های المپیکی و ورزشکارانش 

بودیم، مثل کاراته و تکواندو که اتفاقا ملی پوشان دانشگاه 

آزادی زیادی در آن حضور دارند. البته با تعویق زمان برگزاری 

المپیک این دل نگرانی به خودی خود از بین رفت. اما حالا 

بحث تعطیلی یا ادامه بازی های لیگ مطرح است که ما را 

کمی نگران می کند. آن طورکه من در جریان هستم برخی از 

فدراسیون ها به دنبال مجوز از ستاد مبارزه با کرونا هستند که 

ادامه بازی های لیگ را در تابستان برگزار کنند و این سردرگمی 

کمی ما را نگران می کند.

با توجه به گشایش اکثر کسب وکارها در جامعه با رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، آیا شما لزومی به تعطیلی اماکن 

و رقابت های ورزشی می بینید؟
من با نگاه باشگاهی نمی خواهم به این ماجرا نگاه کنم. اگر با 

دید علمی و دانشگاهی بخواهم بگویم بله، این الزام وجود دارد. 

شما می دانید که برای برگزاری یک رویداد حرفه ای باید تماشاگر، 

اسپانسر، عوامل پخش زنده و... حضور داشته باشند که این 

اتفاق مولفه های زیادی را درگیر می کند که همین می تواند به 

وقوع فاجعه کمک کند. البته این را می دانید که این مشکلات 

تنها برای ایران نیست و ویروس کرونا کل دنیا را تحت الشعاع قرار 

داده و اگر قرار باشد لیگی هم ادامه پیدا کند شک نکنید با فشار 

باشگاه هایی است که ذی نفع هستند.

اما در شرایط حساس فعلی می توان با حداقل ملزومات 
رقابت ها را تنها به پایان رساند تا تیمی هم متضرر نشود؟
اینکه فدراسیون ها مجبور می شوند در یک روز بازی ها را برگزار 

کنند تا تنها آن را به  پایان برسانند اصلا خوب و جذاب نیست. 

شما این را بدانید که اقتصاد ورزشی تا زمان اختراع واکسن کرونا 

تحت تاثیر این مشکلات خواهد بود و این مربوط به لیگ های 

میلیون دلاری هم می شود.

شما برای دور نماندن ورزشکاران و حتی دانشجویان از 
فعالیت های ورزشی کاری انجام داده اید؟

ما راهکارهای خودمان را داده ایم. به طور مثال پیشنهاد دادیم 

که برخی از تمرینات و ورزش های خانگی را با حضور چهره های 

شناخته شده ورزشی دانشگاه آزاد مثل گنج زاده، هادی پور و... 

ضبط کرده و در فضای مجازی پخش کنیم تا مردم و دانشجویان به 

ورزش خانگی تشویق شوند. ازطرفی ظرف چند روز آینده بخشنامه 

نهایی رقابت های مجازی بین دانشجویان که شامل فنون ورزشی 

و بازی های رایانه ای است به واحدها ارسال می شود تا بتوانیم در 

این شرایط شور و هیجانی بین دانشجویان ایجاد کنیم.

صحبت از تعطیلی لیگ هایی که دانشگاه آزاد در آن 
تیم داری می کند هست؟

ما در رشته وزنه برداری بعد از جلسه با کادرفنی و مسئولان 

تربیت بدنی دانشگاه آزاد به این نتیجه رسیدیم که موافقت خود 

را با پایان رقابت ها با همین نتایج امروز اعلام کنیم. دانشگاه آزاد 

در این رقابت ها در رتبه دوم جدول قرار دارد اما ما برای احترام 

به سلامتی مردم و ورزشکاران با این موضوع موافقت کردیم.

مدیرتیمهایورزشیدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

با نگاه دانشجوییی می  گویم تعطیلی ورزش لازم است
آرش محمدی

  روزنامه نگار


